

10天7晚

魅力俄罗斯+北极光

莫斯科,谢尔盖耶夫镇(金环小镇),摩尔曼斯克,圣彼得堡

Tour Code: 10 EMS (DEC-MAR)







精简行程



吉隆坡 - 多哈 (5小时20分钟) - **莫斯科** (7小时30分钟) (机上用餐)

第二天

莫斯科

(机上用餐/午/晚餐)

- 红场
- 圣巴西尔大教堂(星期二休息)(含入门票)
- 喀山大教堂(路途经过)
- 古姆国立百货商场(参观)
- 列宁陵墓(歩行游览)
- 克里姆林宮(星期四休息)(含入门票)
 - -沙皇炮和沙皇钟(步行游览)
 - -大克里姆林宫(步行游览)
 - 克里姆林参议院(步行游览)
 - -克里姆林宮兵工廠(步行游览)
 - -20世纪的国会大厦(步行游览)
 - -圣母安息主教座堂和圣母领报 主教座堂(参观)
- 莫斯科地铁(含年票)

第三天

莫斯科 - 谢尔盖耶夫镇 (金环小镇) (76公里1小时30分钟) - **莫斯科**

(早/午/晩餐)

- 谢尔盖圣三一修道院(含入门票)
- 俄罗斯套娃彩绘
- 午餐享用俄罗斯传统菜肴之一"土豆炖肉"

第四天

莫斯科 - 摩尔曼斯克(2小时30分钟) **(国内航班)** (早/ - /晚餐)

- 前往机场乘搭飞机到摩尔曼斯克
- 列宁号核动力破冰船(星期—和星期二休息) (含入门票)
- *若冰船不开放,将调整参观摩尔曼斯克州立博物馆
- 追寻北极光(视天气而定)

第五天

摩尔曼斯克

(早/午/晩餐)

- 基洛夫斯克村的"冰雪村"(含入门票) (每年开放时间:12月25日到4月25日)
- 骑雪地摩托车(仅适用于12月至3月)
- 追寻北极光(视天气而定)













遗产

Ł

家庭

风景

休闲

购物

莫斯科

- 红场 是莫斯科的中心广场,是国家举行各种大型庆典及每年一度的阅兵仪式的地点。在俄语中,"红色的"含有"美丽"之意。它见证了俄罗斯民族的历史与往昔的辉煌,是俄罗斯的地标。红场四周都是著名的建筑,东面是古姆国立百货商场,南边是圣巴西尔大教堂,西边是列宁墓和克里姆林宫,北边是俄罗斯国家历史博物馆。
- **圣巴西尔大教堂** 该教堂普遍称为"圣瓦西里大教堂",以九个形态和颜色各异的洋葱头教堂顶闻名于世,被誉为俄罗斯最美丽的教堂。教堂由俄罗斯建筑师巴尔马和波斯特尼克根据沙皇和伊凡大公的命令主持修建,于1560年建成。教堂的名字是根据当时伊凡大帝非常信赖的一位修道士瓦西里的名字而取的。圣巴西尔大教堂为俄罗斯的东正教堂,显示了16世纪俄罗斯民间建筑艺术风格。现在这里是国家历史博物馆的一部分,内部精美的壁画值得鉴赏。
- 列宁陵墓 列宁墓位于红场中央,古姆百货的对面,是莫斯科的标志性建筑,由红色花岗石和黑色长石建成。在列宁墓上层,修建有检阅台,见证了历史上著名的1941年红场大阅兵。1994年,列宁墓被联合国教科文组织确认为"世界历史文化遗产"。
- 克里姆林宫 这里曾经是俄帝国的皇宫,现在是总统府驻地,位于俄罗斯的莫斯科市中心,是俄罗斯的标志之一。克里姆林宫的教堂建筑非常独特,宫内的教堂广场四周围绕着四座教堂:十二使徒教堂、圣母升天教堂、天使报喜教堂及圣弥额尔教堂。此外,还有建于公元18世纪以及建于公元19世纪的大克里姆林宫和兵器陈列馆等。宫内保存有俄国铸造艺术的杰作:重达40吨的"炮王"和200吨的"钟王"。克里姆林宫由此成为俄罗斯备受珍视的文化遗产。

谢尔盖耶夫镇

- 谢尔盖耶夫小镇 位于俄罗斯莫斯科州东北部,俄罗斯保存最完好的古镇, 是俄罗斯金环小镇之一。这里著名的景点有谢尔盖圣三一大修道院。谢尔盖 耶夫镇自古以来就以制作玩偶、套娃等玩具而闻名。
- **谢尔盖圣三一修道院** 是俄罗斯最古老的大修道院之一,由三圣教堂,杜霍夫教堂,圣母升天教堂,小礼拜堂,公用大厅,斯摩林斯克,沙皇宫殿和88米的钟楼组成。谢尔盖三圣大修道院是联合国教科文组织于1993年宣布它为世界遗产。

摩尔曼斯克

萨米村 - 距离摩尔曼斯克市110公里的苔原地带,有座露天的博物馆,它就是萨米民族村,当地人叫它"萨姆-斯特",意思是"萨米村"。萨米族是俄罗斯最古老的土著民族之一,1930年以前被称为拉普人。这个古老的民族在欧洲北部已经生存了几年前。在萨米民族村我们可以参观萨米



第六天

摩尔曼斯克

(早/午/晚餐)

- 萨米村(含入门票)*享用萨米民族风味餐
- 乘坐驯鹿拉雪橇(仅适用于12月至3月)
- 哈士奇农场 (参观)
- 追寻北极光(视天气而定)

第七天

摩尔曼斯克 - 圣彼得堡 (小时50分钟) **(国内航班)** (早餐盒/午/晚餐)

- 早餐后,前往机场,飞往摩尔曼斯克
- 涅瓦大街(路途经过)
- 大高尔基百货(参观)

第八天

圣彼得堡

(早/午/晚餐)

- 彼得宫大宫殿(星期—休息)(含入门票)
- 圣以撒大教堂(含入门票)
- 彼得大帝青铜骑士雕像 (拍照)
- 喀山大教堂(拍照)
- 滴血救世主教堂(拍照)
- 阿尼奇科夫桥(路途经过)
- 叶卡捷琳娜大帝雕像 (拍照)

第九天

圣彼得堡 - 多哈(4小时40分钟) - **吉隆坡**(8小时 ++) (早/机上用餐)

- 彼得保罗要塞(星期三休息)(含入门票)
- 艾尔米塔日博物馆(星期—休息)(含入门票)
- 冬宮广场
 - -亚历山大纪念柱(步行游览)
 - -总参谋部凯旋门(步行游览)

第十天

抵达吉隆坡



4 ★ 酒店 (7晚)

✔ 莫斯科

x 2 晚

✔ 摩尔曼斯克

人工吃

x3晚

✓ 圣彼得堡

x 2 晚





- ✓ 7早餐/6午餐/7晚餐
- ✔ 中餐与西餐, 当地风味餐

棚屋, 萨米帐篷, 穿上萨米民族服饰拍照, 领略萨米文化。同时, 你将有机会与驯鹿, 北极狐, 雪狐, 野兔等 北极动物 来个亲密接触。萨米民族敬畏神灵, 萨米村奉有四大元素的神像代表: 水, 火, 空气, 大地; 还有五个分别保佑爱情, 婚姻, 事业, 健康和命运。来访萨米圣地的游客, 可将一枚金黄色硬币奉于神像前, 虔诚的许愿, 这样他们就会实现你的愿望。

列宁号核动力破冰船-世界上第一艘核动力破冰船列宁号,1959-1989年间 服役,退役后停泊在摩尔曼斯克码头作为博物馆。若团期时值破冰船不开放 ,将调整为参观列宁号破冰船外观及摩尔曼斯克州物馆。

圣彼得堡

- 彼得宫大宫殿 这里最著名的就是夏宫始建于1710年,是沙皇居住的地方。夏宫也被称作"喷泉之都";这里是全俄罗斯最豪华的宫殿之一,宫内有60多处用纯金打造的喷水池,由于它的建筑豪华壮丽,夏宫因而被人们誉为"俄罗斯的凡尔赛"。
- 艾尔米塔日博物馆 坐落于冬宫,曾经是俄罗斯沙皇的宫殿,现在是世界上最大的博物馆之一,拥有300多万件的藏品。从1754年建造以来,冬宫不断进行改造和扩建。从叶卡捷琳娜二世开始,藏品不断丰富。藏品中囊括了欧洲各国的绘画、素描、雕塑等艺术品,可以说是西方艺术史的写照。
- 滴血救世主教堂 也被称为基督复活教堂和基督喋血教堂,建于1883年-1907年。1881年3月1日亚历山大二世在此地遇刺身亡,这座教堂就是为了纪念他而建造。建堂内有精美的马赛克拼图和壁画,是少有的纯俄罗斯风格建筑。
- 冬宫广场 广场北侧是冬宫;广场中央建有亚历山大纪念柱;广场南侧是旧参谋总部大楼,它是个半圆形的建筑。横跨大马尔斯大街的总参谋部凯旋门将冬宫广场与涅瓦大街连接起来这也是为了纪念反抗拿破仑战争的胜利而建造。

++++

旅游亭占



- 3晚摩尔曼斯克追寻最绚丽瑰丽的极光!!!
- **一** 两程乘搭国内航班
- ✓ 红场是莫斯科的地标,周边为著名的建筑,1990年被列入世界文化遗产之一
- ✓ 圣巴西尔大教堂以九个洋葱头状的教堂顶闻名于世,被誉为俄罗斯最美丽的教堂
- ✓ 克里姆林宫是莫斯科最著名的历史和政治地标,现在为总统府驻地
- ✓ 享受单程莫斯科地铁,莫斯科地铁是世界上最繁忙,最漂亮的地铁
- ✓ 游览俄罗斯金环小镇之一的谢尔盖耶夫镇,是俄罗斯保存最完好的古镇
- 谢尔盖圣三一修道院,1993年被列为联合国教科文组织世界遗产
- ✓ 列宁号核动力破冰船是世界上第一艘核动力破冰船列宁号
- ✓ 探索位于基洛夫斯克市的冰雪村,一座完全由冰块建造的城堡
- ✓ 探秘世界上最古老的萨米文化,穿上萨米民族服饰拍照与驯鹿来个亲密接触
- ✔ 体验雪地摩托车,驯鹿拉雪橇(仅适用于12月至3月)
- → 彼得宫大宫殿是沙皇居住的夏宫也称作"喷泉之都"被列为联合国教科文组织世界遗产
- ✓ 艾尔米塔什博物馆是沙皇居住的冬宫,同时也是世界上最古老,最负盛名的博物馆之一
- 在古姆国立百货商场和大高尔基百货购物中心享受购物乐趣

旅游资讯

· 俄罗斯 · *****

货币	俄罗斯:卢布	信用卡 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 *许多信用卡在俄罗斯通行.
货币兑换率	150.00 卢布:10令吉 650.00 卢布:10美金	拨号代码 圣彼得堡: +7 812 莫斯科: +7 495
电压	220 伏特 , 50 Hz 频率	插头 两个圆脚头 *请自带多功能插座
时差 - '<-	标准时相差慢马来西亚时间4小时 – 夏季 标准时相差慢马来西亚时间5小时 – 冬季	
气候	□ 春季 □ 夏季 3月 - 5月 6月 - 8月 -5°C- 10°C 8°C- 22°C	 □ 秋季 □ 冬季 9月 - 11月 -3°C- 15°C -16°C - 0°C
飞机型号	A320	A330 Boeing 777
出发日期:	1	航班行程:
团费:		机场税及燃油附加费:
小费:	Ž.	旅行社代收费:
签证:		旅行保险:
		总数:

Travel Agent:



Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441



10D7N **CHARMING RUSSIA+** NORTHERN LIGHTS

Tour Code: 10 EMS (DEC-MAR)

MOSCOW, SERGIEV POSAD (GOLDEN RING TOWN), MURMANSK, ST.PETERSBURG









HERITAGE











KUALA LUMPUR - DOHA (5H20M) -**D1** MOSCOW (7H30M)

D2 **MOSCOW**

D3

(MOB/L/D)

(MOB)

- Red Square
- St Basil's Cathedral (Closed on Tuesday) (Entrance Included)
- Kazan Cathedral (Drive Pass)
- Gum Grand Shopping Mall (Visit)
- Lenin's Mausoleum (Walking Orientation)
- Kremlin (Closed on Thursday) (Entrance Included)
 - Tsar Cannon And Tsar Bell (Walking Orientation)
 - Grand Kremlin Palace (Walking Orientation)
 - Kremlin Senate (Walking Orientation)
 - Kremlin Arsenal (Walking Orientation)
 - 20th Century Palace Of Congresses (Walking Orientation)
 - Assumption And Annunciation Cathedrals (Visit)
- Moscow Metro (Ticket Included)
- MOSCOW SERGIEV POSSAD (GOLDEN RING TOWN) (76KM 1H30M) - MOSCOW (B/L/D)
- St. Trinity Cathedral (Entrance Included) Russian Wooden Doll "Matreshka" Painting
- Enjoy "Zharkoe" Traditional Lunch
- MOSCOW MURMANSK (2H30M) D4 (BY DOMESTIC FLIGHT) (B/-/D)
 - Transfer to Airport for a Flight to Murmansk
 - Nuclear-Powered Icebreaker "Lenin" (Closed on Monday & Tuesday) (Entrance Included) *If Nuclear-Powered Icebreaker "Lenin" not open, replace to Murmansk State Museum
 - Hunting for the Aurora Borealis (Subject Weather Condition)
- **D**5 **MURMANSK** (B/L/D)
 - Snow Village at Kirovsk (Open From 25 Dec - 25 Apr) (Entrance Included)
 - Snowmobile Safari (Apply on Dec Mar only)
 - Hunting For The Aurora Borealis (Subject Weather Condition)

MOSCOW

- Red Square Red Square is rich in symbols of Russia's turbulent and intriguing past. It has been for centuries, the heart and soul of Russia. The square's name it derives from the word 'krasnyi', which once meant 'beautiful', and has only come to mean 'red' in contemporary Russian.
- Saint Basil's Cathedral is an Orthodox church on the Red Square in Moscow. Its interior and exterior as its architectural style is unique and constitutes the icon of the city. St Basil's Cathedral was built in the 16th century by order of Ivan the Terrible, to celebrate the conquest of the Khanate of Kazan. It was declared in 1990 a World Heritage Site by UNESCO, along with the entire Kremlin.
- Lenin Mausoleum in which the mummified body of Lenin is still preserved, has become one of Moscow's main attractions.
- Kremlin is a fortified complex at the heart of Moscow, overlooking the Moskva River to the south, Saint Basil's Cathedral and Red Square to the east, and the Alexander Garden to the west. It is the best known of the kremlins (Russian Citadels) and includes five palaces, four cathedrals, and the enclosing Kremlin Wall with Kremlin towers. In addition, within this complex is the Grand Kremlin Palace that was formerly the tsar's Moscow residence.

SERGIEV POSSAD

- Sergiev Posad is a city in North Moscow Oblast, which is famous for its Troitse-Sergiev Monastery, the spiritual home of the Russian Orthodox Church. It is often visited as a part of the Golden Ring around Moscow.
- St. Trinity Cathedral Sergiev Posad is a town situated 70 kilometers from Moscow. In the monastery area there are three cathedrals: St. Trinity Cathedral, Assumption Cathedral and Refectory. The oldest cathedral, St. Trinity Cathedral, built in 1422-1423 over the tomb of St.Sergey. UNESCO declared it a World Heritage Site in 1993.

MURMANSK

 Saami Village – is an ethnographic Museum under the open sky. Here you can learn everything about the traditional way of Sami life. You will try real Sami cuisine, feed the reindeers and take photos in national costumes with Sami people. Acquaintance with the fauna of the Sami: reindeer, foxes, Arctic foxes, and others. Nature elements (fire, earth ,water, air) and five idols that brings Love, Happiness, Luck, Fortune and Health. Idols love offerings in the form of small yellow coins, and then they will surely fulfill your desires.



MURMANSK (B/L/D) D₆

- Saami Village (Entrance Included) *Enjoy Traditional Saami Lunch
- Reindeer Sleigh Ride (Apply on Dec Mar only)
- Husky Kennel (Visit)
- Hunting for the Aurora Borealis (Subject Weather Condition)

MURMANSK - ST PETERSBURG D7 (1H50M) (BY DOMESTIC FLIGHT) (Box B/L/D)

- After Breakfast, Transfer to Airport for a Flight to Murmansk
- Nevsky Prospect (Drive Pass)
- Gostiny Dvor Shopping Mall (Visit)

ST PETERSBURG (B/L/D) **D8**

- Peterhof Palace (Closed on Monday) (Entrance Included)
- St. Isaac's Cathedral (Entrance Included)
- Bronze Horseman Statue Monument to Pete the Great (Photo Stop)
- Kazan Cathedral(Photo Stop)
- Church of Our Savior on Spilled Blood (Photo Stop)
- Anichkov Bridge (Drive Pass)
- Monument to Catherine the Great (Photo Stop)

ST PETERSBURG - DOHA (4H40M) -KUALA LUMPUR (8H++) (B/MOB)

- Peter and Paul Fortress (Closed on Wednesday) (Entrance Included)
- State Hermitage Museum (Closed on Monday) (Entrance Included)
- Palace Square

D9

- -Alexander Column (Walking Orientation)
- -Triumphal Arch of the General Staff Building (Walking Orientation)

X 2 NIGHTS

D10 ARRIVAL KUALA LUMPUR



4 * HOTEL (7 Nights)

MOSCOW X 2 NIGHTS MURMANSK X 3 NIGHTS ST PETERSBURG



- 7 Breakfast / 6 Lunch / 7 Dinner
- Mix Western Meals & Chinese Meals, Local Traditional Cuisines

Nuclear-Powered Icebreaker "Lenin" - the first surface ship with nuclear propulsion. Icebreaker was built in the Soviet Union, first and foremost, to serve the Northern Sea Route. The icebreaker "Lenin" in 1989 was decommissioned and put on eternal parking in Murmansk.

ST. PETERSBURG

- Peterhof Grand Palace Peterhof, known as the "Russian Versailles", which consists of a series of palaces and gardens that were the residence of the czars. The beautiful Peterhof Palace is a series of palaces and gardens just outside of town, majestic and covered in gold, is often referred to as the "Russian Versailles". Golden Grand Cascade, a steep fall of 64 gilded fountains flowing in front of the Grand Palace.
- Hermitage Museum situated in the historical centre of Saint Petersburg. It is represented by the Winter Palace, which is a former emperor's residence. The museum starts its history from collections of works of art which were gained by Russian empress Catherine II in private capacity. The collection of the State Hermitage includes more than three million works of art and artefacts of the world culture.
- Church of the Savior on Spilled Blood Church of our Savior on Spilled Blood also known as Cathedral of the Resurrection of Christ. Construction began in 1883 during the reign of Alexander III, 2 years after the assassination of his father Alexander. The avior on Blood harks back to medieval Russian architecture in the spirit of romantic nationalism.
- Palace Square Palace Square in St. Petersburg has been the setting of many major events in Russian history. The square is bounded by the incredible Winter Palace, the stunning General Staff Building and the incomparable Admiralty with the Alexander Column standing proudly in the center. The sheer vastness of the square and the beauty of the buildings is breath-taking.



- 3 Nights Explore Murmansk Chase for the Most Beautiful and Magnificent Aurora !!!
- Two Ways Domestic Flight
- Red Square is the Landmark of Moscow, it was Listed as UNESCO World Heritage Site
- St. Basil's Basilica, One of the Most Famous Pieces of Architecture in the World
- Kremlin is a Major Fortified Central Complex, Now is the Residence of the Presidential Palace
- Enjoy 1 Way Moscow's Metro, Which is One of the Busiest and Most Visually Stunning Underground System in the World
- Sergiev Posad is the Best Preserved Old Town and is One of the Golden Ring of Russia
- The St. Trinity Cathedral listed as UNESCO World Heritage Site in 1993
- Nuclear-Powered Icebreaker "Lenin" is the First Surface Ship with Nuclear Propulsion
- Explore Ice Village at Kirovsk, A Museum Made Completely Out of Snow and Ice
- Explore the World's Oldest Saami Village and Enjoy the Local Traditional Cuisines
- Enjoy Snowmobile Safari, Reindeer Sleigh Ride (Apply on Dec Mar only)
- Peterhof Grand Palace is Summer Residence of Czars and World Famous for its Golden Grand Cascade
- State Hermitage Museum is the Winter Palace of Former Emperor's Residence and Now is One of the Most Prestigious Museums
- Enjoy Shopping at Gum Grand Shopping Mall & Gostiny Dvor Shopping Mall

General Information

· RUSSIA ·





Currency	Russia : Rouble	Credit Card Call credit card centre to extend your credit card limit * Credit Card are used widely in Russia
Exchange Rate	150.00 Roubles: RM 10 650.00 Roubles: USD 10	Dial Code St Petersburg : + 7 812 Moscow : + 7 495
Voltage	220 Volts, 50 Hz	Power Socket 2 round pin plugs *Please bring a universal electric plug adapter
Time Different	Summer Approximately 4 hours behind Malaysia Winter Approximately 5 hours behind Malaysia	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kgs and a hand carry bag not more than 7kgs.
Weather	Spring Summer Mar - May Jun - Aug -5°C- 10°C 8°C - 22°C	Autumn Winter Sep - Nov Dec - Feb -3°C - 15°C -16°C - 0°C
Aircraft Type	A ARBUSAN	A330
	A320	A330 Boeing 777
Departure Date:		Flight:
Tour Fare:	Airport Tax & Fuel Surcharge:	
Tipping:	Agent Collection Fee:	
Visa:	Travel Insurance:	
	TOTAL:	

Travel Agent:



Operated By ICE HOLIDAYS SDN BHD (230643-X) KPK/LN:2441